



Svendborg Sunds Sejlklub

Referat fra bestyrelsesmøde 12. april 2023 kl. 19.00 - 21.00.

Alle fremmødte, dog afbud fra Morten (Vinterpladsudvalg)

Pkt.0. Ekstraordinært punkt.

Bestyrelsens godkendelse af byggeprojekt og tilpasning af kommissorium.

Kjeld Hansen deltog fra byggeprojektgruppen.

Der var en konstruktiv drøftelse og afstemning. Kommissoriet udgør referatet af punktet. Kommissorium er tilsendt byggeprojektgruppen via Kjeld Hansen, med bestyrelsen samt direkte nævnte personer i kommissoriet i cc.

Konklusion på punktet: Det forventes at byggeprojektgruppen fremmøder med fremlæggelse af ajourført plan på det kommende bestyrelsesmøde d. 26. april 2023.

Pkt. 1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 28. marts 2023.

Referatet fra sidste bestyrelsesmøde godkendes uden bemærkninger.

Det blev desuden drøftet vi, hvordan vi lavpraktisk kan videreformidle godkendte referater til medlemmerne. Løsning: Formanden printer og ophænger opslagstavle på Strandgården, samt at formand og webmaster finder ud af formidling via hjemmesiden.

Pkt. 2. Strategiske perspektiver

Formanden redegjorde for nødvendigheden af, at bestyrelsen begynder at overveje en mere tidssvarende formulering af vedtægternes §13. Det er vigtigt, at en generalforsamling vælger en funktionsdygtig bestyrelse, hvor der ikke - som i år - er uklarhed om, hvilke udvalg, der reelt er repræsenteret i bestyrelsen.

Der kan sagtens være udvalg, grupper, projekter m.v. som løser opgaver i klubben uden at være repræsenteret i bestyrelsen, hvilket taler ind i en organisering, hvor flere kunne få lyst til at hjælpe med mere afgrænsede opgaver, uden at forpligte sig til en lang møderække.

Flere sejlklubber har allerede arbejdet med en professionalisering af bestyrelsen, fordi det kniber med at rekruttere medlemmer til bestyrelsesarbejde, da økonomi, forhandlinger med omverden m.v. kræver en anden type af bestyrelse ift. mødeaktivitet, ansvar og kompetencer end frivilliges store klubveneration. En ambitiøs klubudvikling i fremtiden udfordrer de frivillige hænder ift. udvikling og understøttelse af klubbens aktiviteter.

Bestyrelsesansvar, fx økonomisk hæftelse, var et tema, som blev berørt af flere i drøftelsen.

Formanden bad bestyrelsesmedlemmer være nysgerrige på mulighederne for organisering med henblik på bestyrelsens drøftelse i efteråret, som led i en indstilling til næste generalforsamling om ny formulering af §13.

I forhold til byggeprojektet opstod der en drøftelse af afklaringer, afledt af uklarheder tidligere i bestyrelsens proces tilbage i 2021-2022. Formanden samlede spørgsmålene sammen og kontakter byggegruppen som led i en god tillidsfuld kommunikation om byggeprojektet, og som led i forberedelserne til bestyrelsesmødet d. 26. april.

Pkt. 3. Bøvl og Begejstring fra udvalgene

Vinterpladsudvalg: Der er åbnet for vandet på pladsen. Der skal ryddes op for joller, der ikke anvendes. Rib-både placeres ved jollepladsen, så de ikke skal køres.

Aktivitetsudvalg: Udvalget mødes i kommende uge, og håber på nye ideer. Alle er velkomne til at komme med ideer.

Webudvalg: Hjemmesiden er ajourført med "Gå til sejlads". Mailadresser er kommet på plads. Beskrivelse af J-70 skal ændres til sommerprogram. QR-koder ønskes til diverse begivenheder.

Sponsorer: Det går godt med sponsorater, og der arbejdes ufortrødent videre.

Ungdom:

Mandag er der Feva og 29ére, torsdag alle ungdomssejlere. Hobbicat kan sælges, hvis der ikke er efterspørgsel efter at anvende og leje den.

Der er et godt træner-team, som forventes udbygget i løbet af sæsonen. Der skal sørges for et konstant flow af nye trænere inkl. uddannelse af dem.

Der arbejdes på en google konto, der kan kobles til SSS-mailadresse, for at samle al information til en struktureret understøttelse af ungdomsarbejdet.

Der kan monteres nogle knager til at hænge jolle-vogne op, accepteret.

Fynske bank Cup er reduceret i år, men hellere et mindre stævne end intet stævne.

Sejlerskole: Der er styr på det hele. H-båd er solgt. Tilmelding tilfredsstillende. Der er 1 ledig plads på holdene.

OK: Brofender mangler/gået i stykker. Det blev besluttet at få det ordnet.

J-70: Der er godt samarbejde med Thurø sejlklub. Bådene har ligget på "forkerte" pladser og kommunen er desværre meget bestemte omkring, at de skal ligge på vores pladser. Bådene bliver flyttet. Måske kommer der en opkrævning fra havnen pga "forkerte" pladser.

Pkt. 4. Økonomi.

Frantz gav en kort orientering økonomien, med en vurdering af, at der var en mindre kassebeholdning end i tidligere år, men at vi kan være fortrøstningsfulde. Der var en netto medlemsfremgang på +3, hvilket er positivt på nuværende tidspunkt, om end målet er 30.

Pkt. 5. Kommunikation

Der var ros til websiden. Der var afklaring af mailadresser om, at der sendes til officielle SSS-mailadresser, og der var afklaring af at godkendte referater skal på hjemmesiden,

Pkt. 6. Aftaler til / frem mod næste møde?

Der udestår en dato for møde ultimo maj/primus juni, formanden kommer med et udspil i nærmeste fremtid.

Næste møde, nr. 5 afholdes på Strandgården, d. 26. april 2023.